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Protokoll nr 10 fört vid 
stadsdelsnämndens pensionärsråds 
(SPR) sammanträde måndagen den 11 
november.

Justerat den 14 november 2019.

Astrid Kågedal Göran Dahlstrand  

Närvarande

Ledamöter: Astrid Kågedal (SPF Seniorerna) ordf.
Kerstin Tovesson (PRO) vice ordf.
Maris Sedlenieks (SPF Seniorerna)
Göran Dahlstrand (PRO) 
Britt Rydberg (PRO)

Ersättare: Marianne Elinsdotter (PRO)
Kersti Hjelm (SPF Seniorerna)
Boel Holst (PRO) 
Britt-Marie Lindblad Karlén (SPF 
Seniorerna)

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO  
Christina Lindström, controller 
Beställarenheten 

Frånvarande: Elly Moberg (RPG)  
Magnus Eriksson (SPF Seniorerna)
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§ 1 Mötets öppnande
Ordförande öppnar mötet. 

§ 2 Val av justerare
Pensionärsrådet utser Astrid Kågedal och Göran Dahlstrand att 
justera protokollet.

§ 3 Godkännande av dagordning
Pensionärsrådet godkänner dagordningen.

§ 4 Anmälan av justerat protokoll 9 från den 14 oktober 2019 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd.
Protokollet lades till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Pensionärsrådet går igenom ärende 7-27

Ärende 9) Månadsrapport
Pensionärsrådet konstaterade att äldreomsorgen beräknas ha ett 
överskott på 13 mnkr.

Ärende 10) Förlängning av avtal med A & O Temabo AB 
avseende driften av Bergsunds vård- och omsorgsboende.
Pensionärsrådet är intresserade av resultatet av 
verksamhetsuppföljningarna på vård- och omsorgsboendena. 
Odini tar med sig frågan till utvecklingsgruppen.

§ 6 Felicia Granat informerade om sitt pågående uppdrag, 
ensamhet hos äldre
Felicia informerade om att hon arbetat med:

 Uppsökande verksamhet på Hornstulls servicehus och på 
Södertjänst, där två personer kartlägger behovet. 

 Tagit fram informationsmaterial om äldreomsorgen. 
 Restaurangprojekt- 40-tal restauranger och caféer som 

lämnar rabatter. Klisterlappar där det står Seniorrabatt 
2019-2020 kommer finnas på de restauranger som är med 
i projektet.

 Aktivitetsdag 12 december mellan 10.00- 15.00 i 
Drakenbergsalen på Hornstulls servicehus med syfte att 
informera om och marknadsföra äldreomsorgen.

Felicia kommer att göra en sammanställning av sitt uppdrag som 
upphör vid årsskiftet. Arbetet fortsätter på förebyggande enheten.
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§ 7 Information från avdelningschefen
 Magdalenagården är tillbaka i kommunal regi, 

övertagandet har gått bra. Den nya chefen heter Helena 
Bylund.

 Vision om att Södermalm ska bli den första klimatpositiva 
stadsdelen.

 Planering av ute gym för äldre.
 Utöka antalet träffpunkter och dess öppettider.
 Intressant med digitala hjälpmedel.
 Den 27 november är en Ålandskryssning för boende på 

vård- och omsorgsboende planerad. 
 Odini påminde om ett tidigare medborgarförslag om 

rastvakter på skolorna.

§ 8 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende
 Hornstull/Astrid Kågedal- de ansvariga för inköp via iPad 

informerade på förtroenderådsmöte som Astrid var med på.
 Hornskroken/Kerstin Tovesson har fått en kallelse till 

anhörigmöte.
    

§ 9 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Protokoll från den 15 oktober 2019 lades till handlingarna.

§ 10 Information om inkomna handlingar
Inbjudan till utbildning i digital teknik är utskickad. 
 
§ 11 Övriga frågor

 Gångtrafikanters villkor
SPR Södermalm har tillsammans med tre andra SPR i 
innerstaden skickat brev till Trafiknämnden och 
Kommunstyrelsen.
Svar kom efter 5 månader från en enskild handläggare, 
Linnea/Trafikkontoret, det är vi inte nöjda med. Därför vill vi 
också till politiker i Södermalms stadsdelsnämnd lyfta frågan 
om gångtrafiken och vikten av att äldre personer kan vara ute 
och promenera utan att snubbla på föremål som slängs på 
trottoarer eller halka på dåligt skottade gångbanor.
Att tryggt kunna ta promenader är viktigt både för att 
motverka ensamhet och för att förebygga fallskador. 
Promenader är viktiga för den mentala hälsan och för att de 
förebygger benskörhet. Dessutom är det en jämlikhetsfråga - 
den äldre befolkningen är lika viktig som den yngre.
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§ 12 Nästa sammanträde
Måndag 2 december, klockan 10.00 -12.00 Förmöte klockan 
09.30 Lokal: Kolingen, Göta Ark plan 8.

Efter sammanträdet kommer en gemensam jullunch serveras.

§ 13 Mötets avslutande.
Ordförande avslutar mötet.

Vid protokollet

Christina Lindström
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